
FAU-MØTE LILLEBORG skoleår 24/25
Dato: 02.12.2024
Tidspunkt: 18-20
Sted: Trafoen i Frankrikegården, Mastrups gt 13
Møteleder/ referent: Live / Maren

Tilstede:

Klasse Navn Klasse Navn Fra skolen

1A Lars 4B Janne Astrid

1B Kristian 5A Live

2A Janne 5B Lotte

2B Karina 6A Laila

3A Ida vikar 6B Vakant

3B Maren 7A Ida

4A Ingvil vikar for Grete 7B Vakant

K Daniel

Dagsorden / saker:

Saker Konklusjon/oppfølging

Godkjenning av møteinnkalling Ja/nei

Årshjul/aktuelt - Skolen / FAU

1) Årshjul 2024/25:
Noe nytt fra plangruppa på skolen?

Dette er på blokka fra før:
Jul: Lucia-tog med 1.trinn 13.desember, foreldre stiller med
lussekatter (husk evt allergier), rekruttert via FAU-representant.
Julefrokost i regi av foresatte: husk å sjekke tidlig med kontaktlærer og
evt endrede bussavganger dersom noen ønsker å arrangere dette. 16.
desember julemarkering i Torshov kirke og på skolen.
Vinter: Vintersportsdag. Foreldremøte #2 i februar. Bokuke uke 4,
med forfatterbesøk fra DKS, kun for elevene i år.
Vår: Gjenglemt-tøy-dag med sosialt tilsnitt på Torhov, i forkant av
korpsets loppemarked (dette jobber FAU videre med på nyåret, skolen
kan bistå med frakting av tøy).
17. mai (se eget punkt)
Sommer: felles sommeravslutning for alle 1-6.trinn? lokasjon?
7. trinn har egen avslutning, med midler fra FAU.

Påmelding på julesamling den 16. i forms.
Fau representantene kan informere i klassene om
forskjellen mellom arrangement i kirken og på skolen.
Spørre kontaktlærer hvis man har spørsmål.
4.klasse har teater for skolen, spiller for foreldre den 18.
invitasjon kommer.

Forfattere til Bokuka er funnet.
Regjeringen støtter med 100.000 til 5.-7.klasse, praktisk
skole.



2) Nytt fra ledelsen, åpen post

3) 17. mai, kort orientering om status
Vi har fått formelt godkjent søknad om leie av
Torshovparken til arrangementet i etterkant av toget.
5. trinn bør starte organiseringen så fort som mulig.

Foreløpig ikke fastsatt noen planer fra skolens side,
angående den offisielle markeringen med flaggheis før
barnetoget, dette kommer vi tilbake til.

Viktig å få valgt generaler i hver klasse, og finne tid for
overleveringsmøte med 6.klasse.

Er blitt søkt midler fra Sparebankstiftelsen, svar i april.
Mulig å spørre bydelen om hva de kan støtte med ;
toaletter (på brakkeriggen feks), telt etc.

4) Bussing og hverdagen på FO
Fast punkt på agenda.

Kroppsøving gjennom vinteren:
5-7.trinn: Hva er erfaringene med Basic treningssenter?
⅔ av 5. trinn har fortsatt ikke fått testet ut og det er mange
evige forkjølelser og kaldt med utegym på morgenen.
Opplever skolen at dette blir bærekraftig gjennom
vinteren? Er det fortsatt uke 9 som gjelder for Bentsebru?
1-4. trinn: Dukket opp noen muligheter i nærområdet?
Første trinn bruker atriet tidvis og de er jo få i klassene,
men hvordan er det med 2-3.trinn?

Bussing 1-2.trinn og forsinkelser:
Virker som dette går bedre nå, hva er skolens erfaringer?

Bussregler og uro i buss:
Hvordan oppleves dette nå fra skolens side? Fra 5.trinn
var det noen som lurte på om de det gjelder får direkte
beskjed til heimen, så det kan følges opp av foresatte.

Innmeldt sak: belysning på busstopp ved Lilleborg
Det er veldig mørkt på hentestedet, med tanke på både
trivsel og trygghet burde det være bedre belysning. Er
dette behovet meldt inn? Hvis ikke, hvor kan vi melde inn
og bør det komme fra FAU eller fra skolen?
Mulighet i påvente av offentlig belysning: skal vi kjøpe inn
lyslenker og lyse opp trærna, litt ekstra kos nå i førjulstida?

5.-7. trinn på treningssenter
Forholder seg til uke 9 for gym på Bentsebrua.

4.klasse vil kunne ha gym på Bentsebrua på tirsdager når
de er ferdig med svømming.

Har blitt bedre!

Ja, bussassistentene skal melde til lærerne, også skal det
bli gitt beskjed hjem til de det gjelder. Opplever at barna
har begynt å finne en rutine og er roligere.

Julebelysning skal henges opp på byggegjerder, så ser
man om det er nok. Hvis ikke det ikke er nok, kan man ta
kontakt med Bymiljøetaten. Mulig å kontakte bygården
dersom ikke dette er nok?

5) Foreldremøte #2
Aktuelt å sette ekstra fokus på dette med skjermbruk i
kommende foreldremøte?Har Salto veilederen kommet?

Nou har kommet, skjerm under spising, bøker kontra
skjerm etc (se punkt nederst: vi tar med oss dette over
nyttår).
Mulig at foreldremøtet kan ha fokus på dette? Ikke
fellesdel på vårens foreldremøte, men 1,5 time i klassene.

Mulig å lage en gruppe i Fau som kan jobbe frem et
opplegg? Ida og Lars. Flere?
Trenger å variere opplegg på de forskjellige trinnene. Har
kontakt med Bjølsen, mulig å samarbeide.



Barnevakten har opplegg som har blitt brukt på Lilleborg
tidligere, og de har blitt brukt på Bentsebrua i 8. nå.
Fau forbereder hva vi ønsker at skolen kan ta opp
6.januar. + Salto ressurs.
Ny rektor kommer også denne dagen.

6) Elevgrunnlag, omdømme og kulturbygging:
Oppfølging fra forrige møte, hvor vi diskuterte hvordan
FAU kan bidra. Lars har allerede utformet et sammen et
godt grunnlag, og notert mulige tiltak:
https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517Sv
yxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystf
y#heading=h.27epffo31gkq

Positiv sak i Sagene Avis om nasjonale prøver på
Lilleborg. Engelskresultatet på 5.trinn var nok påvirket av
teknisk svikt i starten.

Fau leder og 1.klasse representanter tilgjengelig på
infomøte for skolestartere. Uformell prat i barnehagene for
de som har skolebarn, fremsnakke Lilleborg.
Hvordan kan Fau hjelpe? Snakke med ny rektor om dette.
Vitnesbyrd, kanskje fra elelvene?

Jobbe mot media opp mot frist for skolevalg til våren.

FAU

7) Beslutning skjermveileder for diskusjon i
klassene/på trinn: skal vi nedfelle en liten arbeidsgruppe
som utformer denne, i forkant av neste foreldremøte?

Mulig å lage en gruppe i Fau som kan jobbe frem et
opplegg? Ida og Lars. Flere?
Trenger å variere opplegg på de forskjellige trinnene. Har
kontakt med Bjølsen, mulig å samarbeide.

8) Søknad om midler, status Søknad ble sendt 1. desember - en stor takk til Emma!
Jobbes videre med søknad om løpende midler.

Oppfølgingspunkter for 2025:
- Nattevandring: vi tar en beslutning i januarmøtet

om vi skal nedfelle en arbeidsgruppe som jobber
videre med dette

- 17. mai: er 5. trinn i rute?
- Rektor Bentsebru: Vi inviterer rektor til et møte på

nyåret, med bl annet nattevandring/trivselspatrulje,
tilgang på lokaler og overgang
barneskole-ungdomsskole på agendaen

- Skoledisco: starter opp arbeidet i januar
- Gjenglemt-tøy-dag til våren, må planlegges fra

senest februarmøtet
- Revidert Trivselsguide
- Ny NOU kom 11.11.24:, “Det digitale (i) livet -

Balansert oppvekst i skjermenes tid” med blant
annet følgende anbefalinger til skoler:

- Unngå skjerm under måltid

https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517SvyxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystfy#heading=h.27epffo31gkq
https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517SvyxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystfy#heading=h.27epffo31gkq
https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517SvyxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystfy#heading=h.27epffo31gkq
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/nou-2024-20/id3073644/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/nou-2024-20/id3073644/


- Vær opptatt av elevens ergonomi ved bruk
av digitale enheter og verktøy, for eksempel
sittestilling, skjermstørrelse og tilgang på
tastatur og mus.

- Sørg for god balanse mellom digitale
teknologier og trykte bøker i skole og
barnehage. Trykte bøker er særlig viktig når
elevene skal forholde seg til mye tekst.

Innmeldte saker

Eventuelt

Driftsstyret info

Et driftsstyre er et styre for den enkelte skole, og kan sammenlignes med et
styre for en bedrift. Målet med driftsstyret er at alle partene i skolen skal være
representerte i et besluttende organ.

Foreldrerepresentant i DS kalles inn til februarmøtet.

Info fra SMU

Skolemiljøutvalget (SMU) er et utvalg bestående av elever, foreldre, skolens
ledelse og ansatte og kommunen. SMU skal jobbe for at skolen, ansatte, elever
og foreldre bidrar aktivt for å skape et godt skolemiljø.


